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MOTIE 

 
Onderwerp: Vermindering Zwerfvuil  
 
 
De gemeenteraad van De Ronde Venen, in vergadering bijeen op 25 januari 2018,   
 
Gehoord hebbende / Kennis genomen hebbende van: 
 
• Het krantenartikel “Veel gemeenten willen statiegeld op fles en blikje” (reformatorisch dagblad dd 10-1-

2017); zie afbeelding. 
• Informatie op de website van de recent opgerichte Statiegeldalliantie (https://statiegeldalliantie.org/)  
• Het feit dat meerdere gemeenten inmiddels zich al bij dit initiatief hebben aangesloten waaronder 

omliggende gemeenten als Amsterdam, Utrecht, Woerden en Haarlemmermeer 
 
 
Overwegende: 
 
• Veel (kleine) flesjes en blik als zwerfvuil in de 

openbare ruimte terecht komt 
• Hiermee vervuiling van de openbare ruimte 

ontstaat 
• Milieuschade wordt toegebracht 
• Daarnaast veel flesjes en blik in het (rest)afval 

terecht komt 
• De afvalstroom die de gemeente moet verwerken 

groter is dan nodig en gewenst 
• De opbrengst met betrekking tot hergebruik van 

grondstoffen bij inzamelen velen malen groter is 
dan bij het verwerken via de route van 
gescheiden afvalinzameling (PMD) 

• De route van hergebruik beter past bij het 
duurzaamheidsbeleid van de gemeente 

• De route van hergebruik wordt bevorderd door het 
invoeren van een statiegeldsysteem 

• De onlangs opgericht Statiegeldalliantie het 
systeem van statiegeld wil bevorderen en 
uitbreiden 

 
 
Verzoekt het college 
 
de gemeente De Ronde Venen aan te melden als 
alliantiepartner bij de Statiegeld Alliantie.  
 
 
 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
 
 
Fractie ChristenUnie-SGP 
 
Ton van Sligtenhorst 
 


